
AAV Afdeling Den Haag 15 oktober 2022

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom.

2. Mededelingen

Er zijn geen mededelingen

3. Vaststellen verslag AAV 1 juni 2022

Het verslag wordt vastgesteld

4. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld.

5. Kandidatenpresentatie bestuursleden

De voorzitter beschrijft de procedure.

De drie kandidaten stellen zich voor en beantwoorden enkele vragen.

De Verkiezingscommissie wordt ingesteld, de stembus wordt opengesteld TOT 20:30, en
de vergadering wordt 5 minuten geschorst.

6. Afdelingsbestuur

De Penningmeester licht de begroting toe. Zij vermeldt dat zij haar functie neerlegt in
verband met zwangerschap. De vergadering feliciteert haar bij acclamatie.

Desgevraagd geeft zij over het sparen aan dat het Landelijk bestuur bij bijvoorbeeld de
Tweede Kamer verkiezingen om een bijdrage verzoekt, en dat die dan ook gegeven wordt.
Benadrukt wordt dat de financiën van de lokale afdeling zijn, en niet van de landelijke.

Desgevraagd wordt aangegeven dat bij overschotten het niet de bedoeling is dat die
worden opgepot. De volgende penningmeester zal daar goed op moeten letten. Het
bestuur zal dit waarschijnlijk meer gaan inzetten op de permanente campagne.

Desgevraagd wordt toegelicht dat het bij de ledenbijdragen tussen 2021 en 2023 ook ging
om eigen bijdragen aan activiteiten, en de verschillen uiteraard liggen aan Corona.

Desgevraagd wordt toegelicht dat de 2500 euro voor ‘verkiezingen’ is gereserveerd voor
campagneactiviteiten in de stad, en er extra is gereserveerd voor de PS verkiezingen in
2023.

De afdeling stemt met de begroting in bij acclamatie.

De Penningmeester licht de plannen van het landelijk bestuur op de duurzame
partijfinanciën toe.

Het landelijk bestuur doet op het landelijk congres een voorstel om de afdrachten op een
andere manier te verdelen. Op dit moment is er sprake van lineaire afdrachten. Bij Den
Haag is dat gelieerd aan de thans 1900 leden. Wassenaar heeft 85 leden, dat is een groot
contrast. De kosten per AAV per lid zijn daarom tussen afdelingen significant anders.

Redenering landelijk is dat afdelingen met meer leden hebben meer geld beschikbaar
hebben. Veel afdelingen hebben veel reserves, hoger dan de onze. Die kunnen soms tot
wel vier jaar vooruit, zonder enige aanvullende inkomsten. Dat heeft landelijk ertoe
verleidt om een rekentool voor te stellen waardoor Afdelingen vanaf 500 leden of meer, per
tranche van ledenaantallen, minder behouden van het ledengeld.



Desgevraagd wordt toegelicht dat Den Haag er financieel goed voor staat. Als de
ledenaantallen stabiel blijven, dan kloppen de schattingen. Op het aankomend congres zal
worden gestemd, en dan zal het direct per 2023 ingaan indien het voorstel wordt
aangenomen. De meeste penningmeesters en de landelijke financiële commissie vindt dat
wel heel rap.

Op dit moment zijn er voldoende reserves in de Afdeling. De afdracht wordt wellicht
anders. Dat is een ingewikkelder berekeningsmodel, zodat het van belang is dat in 2023 in
de gaten te houden. Als andere afdelingen minder oppotten, dan zou dat voor ons een
negatief effect hebben. Daar staat tegenover dat landelijk de ontwikkeling zal monitoren
om nadelige effecten op te vangen.

Desgevraagd wordt toegelicht dat Den Haag weinig met andere afdelingen samenwerkt.

Desgevraagd wordt aangevuld dat de verkiezingsreserves elke vier jaar worden verrekend,
en wordt gezien als reserve en uitgave.

Permanente campagne:

Toegelicht wordt dat voor het voeren van de permanente campagne een commissie zal
worden opgericht. Leden worden nodg gezocht, en kunnen zich melden.

Het verkiezingspotentieel in sommige wijken is groot. Daarom wordt strategisch nagedacht
over wijkgerichte aanpak.

Desgevraagd wordt toegelicht dat:

- het bij wijkaanpak niet gaat om werven, maar het activeren van de bestaande leden. In
Loosduinen is sprake van een goed voorbeeld.

- Leden worden opgeroepen om zich te melden voor wijkteams.
- De namen van de wijkcoordinatoren plaatsen op de website is niet aan de orde. Het

bestuurslid ‘ledenbinding’ is daarvoor het eerste aanspreekpunt
- Het bestuur kan er voor zorgen dat leden in de wijk gerichte oproepen kunnen ontvangen.

Delen van wijkgegevens is gelet op persoonsgegevensbescherming een issue.

Talenten

Toegelicht wordt dat d-loquentia weer van start zal gaan, in samenwerking met het
landelijk bureau. Vanaf jan - juni zal een reeks van 6 bijeenkomsten plaatsvinden, de
deelname is verplichte aanwezigheid bij alle bijeenkomsten.

Desgevraagd wordt aangegeven dat een open debatwedstrijd over een stelling als
suggestie meegenomen wordt.

7. Evaluatiecommissie campagne

De voorzitter van de commissie licht kort aan de hand van de sheets toe.

23 gesprekken met betrokkenen zijn gevoerd, met een enquête onder de vrijwilligers, en
de relevante documenten zijn bezien.

De campagne heeft een bovengemiddeld positieve afdronk, met 8 verkozen leden in de
raad.

Aanbevelingen luiden:

● Meer tijd nodig voor inhoudelijke en creatieve input van leden
● 3 jaar, 3 maanden, 3 weken, 3 dagen
● Continue Campagne Commissie
● Toegankelijke campagne tijdslijn en onafhankelijke tijdbewaker
● Markeer het moment dat een campagne van generatief naar directief gaat –

aangestuurd door de campagneleider



Ook worden aanbevelingen per wijk gedaan:

● Werk aan een diepe worteling in de wijken
● Wortel de Continue Campagne in de wijken
● Gebruik de 3 jaar fase voor het ophalen van input
● Wees gepast actief in alle wijken

Samengevat beveelt de commissie aan:

○ Maak een Campagne Basis Plan met de rollen en verantwoordelijkheden
● Formaliseer de belangrijke stappen in de campagne in de tijdslijn
● Heb oog voor veiligheid en noodzaak tot de-escaleren
● Ga formeel akkoord met de kandidaten ten aanzien van de verwachtingen
●

Desgvraagd wordt toegelicht:

- Dat het een goede suggestie is tijdens tijdens de campagne vaker terug te koppelen over
wat er gedaan is, in plaats van slechts te communiceren over wat er gedaan gaat wroden.

- Een deel van het rapport blijft vertrouwelijk, zodat de gesprekken vertrouwelijk konden
plaatsvinden

- In het rapport is meegenomen dat timing van campagnemomenten gericht is op de
formele processen van de Kiesraad. De rol van de AVC was niet het object van de
evaluatie.

- de duidelijkheid van de verwachtingen die aan deelnemers worden gesteld wellicht ook
geformaliseerd kan worden door middel van bijvoorbeeld een handtekening.

- betrokkenen wellicht nog meegenomen kunnen worden in vertrouwelijke delen van het
rapport

De voorzitter dankt de commissie.

8. Actualiteiten uit de fractie

De fractievoorzitter Marieke van Doorn geeft een korte toelichting.

Zij dankt de fractie voor het vertrouwen dat in haar gesteld wordt als nieuwe voorzitter. Zij geeft
aan dat de overheid er is om de vrijheid te borgen. D66 zet zich daarbij in o vrijheid en
kansengelijkheid, voor zoveel mogelijk mensen in Den Haag. Daarom is het ook van belang om
contact in de wijken te leggen. Leden zijn daarbij cruciaal.

Desgevraagd wordt toegelicht dat de nevenfuncties van raadsleden scherp onder de loupe liggen,
en onverenigbare functies worden opgegeven.

Desgevraagd wordt bevestigd dat het van belang is de erfenis op mobiliteit van het vorige college
te blijven bewaken.

9. Uitslag verkiezing bestuursleden

De kiescommissie geeft de uitslag van de verkiezing. Aimee Verhulsdonck is verkozen tot
penningmeester met 51 van de 51 stemmen. Deirdre Schuitemaker is verkozen tot Secretaris
Politiek met 49 stemmen van de 51. Josien Piek is verkozen tot algemeen lid-ledenbinding met 51
stemmen van de 51 stemmen.

10. Scheidende bestuursleden

De voorzitter spreekt een dankwoord uit aan de scheidende bestuursleden Ledenbinding en
Penningmeester. Het interim-lid Communicatie en Campagne wordt ook bedankt, helaas is deze
heden afwezig.

11. Rondvraag

Sluiting


